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Was ist das Faszinierende am weiblichen Bein und am Stöckelschuh? Nirgendwo sonst in der Fauna erlebt
man Tiere, die ihre Fortbewegung behindern würden, wie es Frauen tun, ja die sogar "Stöckelkurse" an einer
Volkshochschule belegen. Alle Religionshüter werden bei Diskussionen über die Rocklänge seltsam munter
und wollen unbedingt mitreden. Was verbindet sie, und wie unterscheiden sie sich z.B. in unserem
Kulturkreis? Dargestellt wird, welchen gesellschaftlichen Zweck sie erfüllten und warum Religionen bzw.
ihre Moralhüter eine derartige Macht über Menschen haben können.
Frauen in vielen Gesellschaften zeigen "kein Bein", ja noch nicht mal "Fuß". Die Füße der Chinesinnen
wurden eingebunden und verkrüppelt, was dann einen gute Partie sicherte. Das Verbergen von Füßen bzw.
Beinen fällt oft mit einem Verstecken der Haare von Frauen zusammen. Andererseit trägt der Klerus selbst
Röcke, also ein langes Gewand, das er selbst aber auch Frauen aufzwingen will. Ein seltsamer Widerspruch.
Was ist der Sinn der Geschichte? Was hat die Rocklänge mit männlicher Herrschaft zu tun?
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From reader reviews:

Alex Levey:

As people who live in the actual modest era should be update about what going on or info even knowledge to
make all of them keep up with the era which can be always change and move ahead. Some of you maybe can
update themselves by studying books. It is a good choice in your case but the problems coming to an
individual is you don't know what type you should start with. This Highheels, Popos und berockte Pfaffen:
Warum das Weibervolk stöckelt und der Papst rote Schuhe trägt (German Edition) is our recommendation so
you keep up with the world. Why, because book serves what you want and want in this era.

Betty Williams:

This book untitled Highheels, Popos und berockte Pfaffen: Warum das Weibervolk stöckelt und der Papst
rote Schuhe trägt (German Edition) to be one of several books that best seller in this year, here is because
when you read this publication you can get a lot of benefit onto it. You will easily to buy this book in the
book retailer or you can order it through online. The publisher of the book sells the e-book too. It makes you
easier to read this book, as you can read this book in your Touch screen phone. So there is no reason to your
account to past this publication from your list.

Wendy Hartnett:

The actual book Highheels, Popos und berockte Pfaffen: Warum das Weibervolk stöckelt und der Papst rote
Schuhe trägt (German Edition) will bring you to definitely the new experience of reading some sort of book.
The author style to explain the idea is very unique. Should you try to find new book to see, this book very
ideal to you. The book Highheels, Popos und berockte Pfaffen: Warum das Weibervolk stöckelt und der
Papst rote Schuhe trägt (German Edition) is much recommended to you to see. You can also get the e-book
through the official web site, so you can more easily to read the book.

Steve Henry:

You are able to spend your free time to study this book this reserve. This Highheels, Popos und berockte
Pfaffen: Warum das Weibervolk stöckelt und der Papst rote Schuhe trägt (German Edition) is simple to
develop you can read it in the recreation area, in the beach, train as well as soon. If you did not get much
space to bring the printed book, you can buy the actual e-book. It is make you much easier to read it. You
can save the particular book in your smart phone. Thus there are a lot of benefits that you will get when you
buy this book.
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